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 AANWEZIGHEID QUORUM 

Aanwezige organisaties 

Vereniging Naam Voornaam Aanwezig 

ALTEO vzw LONOBIL Gaetano JA 

ALTEO vzw TREMOUROUX Marc JA 

Alzheimer Liga Vlaanderen CONSTANT Olivier JA 

CAWaB ANGELO Mathieu JA 

DITO vzw RUYMEN Maarten JA 

Doof Vlaanderen vzw VAN HOOREBEKE Tiina JA 

Esenca vzw MARLIERE Gisèle JA 

Esenca vzw HERTAULT Julia Ja 

FFSB alsbl DEVALET Marie-Florence JA 

FFSB alsbl GOMEZ Basil JA 

FFSB alsbl EL HASSANI El Amine JA, maar niet 
ondertekend 

Opname alsbl DABEUX Thomas JA 

Kannet vzw GYSELINCK Pierre JA 

Kannet vzw CLAERHOUT Tim JA 

De Gamp stenen AGONI Cinzia JA 

De Gamp stenen CAMARA Mariana JA 

Oeuvre Fédérale Les Amis 
des Aveugles 

DEMARTIN Stephanie JA 

Solidaris WILMET Eric JA 

 

Vertegenwoordigde organisaties 

Vereniging Naam Voornaam Volmacht 

AP3 GODIN Axel à Opname asbl 

Belgische Nationale 
Multiple Sclerose Liga 

TIHON Christiane  

HOB-Hôgeschadigte 
Ostbelgiens vog 

SCHLEMBACH Peter  

 

Excuses 

Vereniging Naam Voornaam 

Brailleliga - Brailleliga VERDICKT Bart 

AHVH vzw THAUVOYE Serge 

Alteo DE SMET Emilie 

Kannet vzw WILLEKENS Sophie 

Kannet vzw VAN NOTTEN Joyce 



DITO vzw AELBRECHT Charlotte 

Esenca vzw MESSAOUDI Ouiam 

 

Pierre Gyselinck werd opgehouden door verkeersproblemen. Gisèle Marlière nam 

het voorzitterschap over. Zij constateert dat 14 organisaties aanwezig of 

vertegenwoordigd zijn. Het vereiste quorum was 11. 

 
AGENDA 

 SUBJECT DOEN 

1 Goedkeuring van het verslag van de Algemene Vergadering van 14/03/2024 

Het verslag is nog niet voltooid. Er zal per e-mail om goedkeuring worden gevraagd. 

Het rapport 
schrijven 

2 Presentatie van het actieplan 2025 

Gisèle Marlière presenteert het actieplan 2024 - zie document <02-Plan d'action-2025-
Projet>. 

Toegankelijkheid: de implementatie van de EDC-richtlijn was een grote overwinning, die 
vooral het BDF tot eer strekt. Dit gaat gepaard met de Europese parkeerkaart. In dit 
opzicht heeft het gebruik van scanners de zaken gecompliceerd. 

• Maarten Ruymen legt uit welke praktische problemen gebruikers ondervinden 
bij het parkeren in steden waar ze niet regelmatig komen. 

• Gisèle Marlière benadrukt dat het belangrijk is om samen te werken wanneer 
de autoriteiten ons om een advies vragen over het gebruik van "scancars": het 
gevaar bestaat dat we met totaal verschillende systemen zouden kunnen 
eindigen van de ene stad tot de andere of van de ene regio tot de andere. Het 
probleem zal zich waarschijnlijk ook op Europees niveau voordoen: de 
afgelopen drie jaar heeft het BDF het EDF opgeroepen om een coherente 
aanpak op Europees niveau te verkrijgen, zonder dat daar tot nu toe een 
concreet gevolg aan is gegeven. Er zou vooruitgang kunnen komen, aangezien 
er reacties van andere nationale raden beginnen te komen, zoals in Frankrijk en 
Nederland. BDF zal niet langer de enige zijn die eist dat de Europese Commissie 
rekening houdt met deze realiteit. We zullen deze kwestie bij commissaris 
Lahbib op tafel leggen wanneer we haar ontmoeten. 

Digitale toegankelijkheid, digitalisering en het gebruik van kunstmatige intelligentie: dit 
zijn belangrijke kwesties die rechtstreeks van invloed zijn op mensen met een handicap. 

Fysieke toegankelijkheid: dit is een gebied waar nog veel werk aan de winkel is, en waar 
veel zal afhangen van de standaardisatieprocessen waarbij BDF misschien, maar niet 
noodzakelijk, betrokken zal worden. 

Duurzame ontwikkelingsdoelstellingen: het BDF zal zijn betrokkenheid als waarnemer 
bij de werkzaamheden van de FRDO-CFDD hernieuwen. 

Samenwerking met EDF: het is belangrijk dat het BDF zeer actief is op de gebieden die 
het als belangrijk identificeert, aangezien de vernieuwing van de bestuursorganen van 
EDF in 2026 zal plaatsvinden. 

Platform van adviesraden: nu er adviesraden zijn op alle overheidsniveaus, is dit 
overlegforum heel belangrijk voor de coherente positionering van personen met een 
handicap. BDF zal betrokken blijven bij de organisatie van deze vergaderingen, in 
coördinatie met CSNPH.  

• Mathieu Angelo: Maakt het coördineren van de adviesraden deel uit van de 
opdracht van BDF? 

• GM: Er is op bestuursniveau besloten om de adviesraden te raadplegen. Het 
doel is om informatie en praktijken uit te wisselen. Maar het gaat niet om 

 



coördinatie. Iedereen blijft baas over zijn eigen zaken. Om dezelfde redenen 
hebben wij gepleit voor de herinvoering van de interministeriële conferentie. 
Het BDF heeft geen specifiek mandaat of verantwoordelijkheid, en geen extra 
middelen op dit gebied, maar we zijn niet van plan om te stoppen. 

Ledenraadpleging: we houden 2 algemene vergaderingen per jaar om uw mening te 
horen. Het kunnen er zelfs meer zijn, afhankelijk van wat er op de agenda staat. 

Communicatie :  

De communicatie is voornamelijk gebaseerd op een uitgebreid gebruik van de website. 
De site raakt verouderd. De vernieuwing van de site is in voorbereiding en er is een 
voorovereenkomst tussen de OABO en de DG voor de financiering ervan, maar dit hangt 
af van de oprichting van de federale regering... We moeten dus voorzichtig zijn en we 
hebben hiervoor een vrij groot budget opzij gezet. 

Wat het gebruik van "X" betreft, heeft de OABO besloten om dit hulpmiddel niet meer 
te gebruiken. We overwegen verschillende oplossingen op andere platforms (Linkedin, 
enz.).  

• Basil Gomes stelt voor om Bluesky te gebruiken, zoals WWF, Greenpeace en 
andere organisaties doen. 

3 Presentatie van de budgettaire voorzieningen voor 2025 

Pierre Gyselinck nam het voorzitterschap van de vergadering weer op zich. Hij gaf het 
woord aan Olivier Magritte om de aanpassing van de lidgelden te bespreken. 

• Op de Algemene Vergadering in maart 2024 werd de OABO gevraagd om te 
beoordelen in hoeverre de structuur en lidmaatschapsgelden van de BDF 
aangepast zouden kunnen worden. 

• Gezien de onzekerheden die gepaard gaan met de oprichting van de federale 
regering, heeft de OABO besloten om het zekere voor het onzekere te nemen 
en de zaken nu niet fundamenteel te veranderen. Het voorstel is om de 
bijdragen voor 2025 op hetzelfde niveau te houden als in 2024 en ze dus niet te 
indexeren in 2025.  

• Op de AVA in maart 2025, als de plannen van de nieuwe regering duidelijk zijn, 
zal een voorstel voor een structurele verandering in de bijdragen aan de AVA 
worden voorgelegd. Dit zal dan vanaf 2026 van toepassing zijn. 

Marc Trémouroux presenteert de ontwerpbegroting voor 2025 - Zie document <03-b-
Prévisions-budgétaires-2025 . 

• De belangrijkste geplande uitgavenpost is de vernieuwing van de website. De 
lidmaatschapsgelden worden niet geïndexeerd. De spaarrekening begint weer 
rente op te leveren. 

• De begroting is in evenwicht. 

PG vroeg of er vragen waren over de begrotingsaspecten. 

• Mathieu Angelo vroeg waarom de ontwerpbegroting slechts 100 euro voor 
"reiskosten" bevatte wanneer BDF-vertegenwoordigers deelnamen aan 
vergaderingen in het buitenland. 

• Olivier legt uit dat BDF-vertegenwoordigers alleen naar het buitenland 
reizen als er een overeenkomst is met het EDF of de Belgische regering 
om de kosten te dekken. Sinds enkele jaren vergoedt het EDF de kosten 
binnen 2-3 maanden. Het heeft dus geen zin om deze uitgaven in de 
begroting op te nemen. Als de OABO van plan is om met eigen 
middelen aan een evenement deel te nemen, zal zij de post in haar 
begrotingsramingen opnemen. Dit is niet het geval voor 2025.  

• Mathieu Angelo: Wat dekt de hoge EDF-bijdrage?  

 



• GM: de belangrijkste post is de lidmaatschapsbijdrage van het EDF en 
voor de "nationale raden", zoals het BDF, hangt het af van het BBP van 
de lidstaat. Voor de BDF bedraagt deze €8.000,00. 

• Olivier Magritte: Op de EDF-begroting is het medefinancieringsbeginsel 
van toepassing. Het moet daarom een percentage van zijn begroting uit 
eigen middelen bijdragen. Het is voornamelijk op basis van 
lidmaatschapsbijdragen dat EDF deze cofinanciering kan betalen. 

• GM: Praktisch gezien ontvangen we alle documenten, nemen we deel 
aan alle werkprocessen en hebben we stemrecht en passief kiesrecht 
voor het EDF-bestuur. Niet alle nationale raden zijn hierin opgenomen. 
Dit gebeurt op basis van een stemming. Tot nu toe heeft de BDF altijd 
een zetel in het bestuur gekregen. Dit hangt samen met de kwaliteit 
van de deelname. Het bestuur wordt in 2026 vernieuwd. 

• Cinzia Agoni: Wat niet in de begroting staat, staat wel in de resultatenrekening? 

• GM: Ja 

• Mathieu Angelo vroeg waarom de OABO van plan was om zoveel geld uit te 
geven aan de website. Er is geen behoefte aan een "supersonische" site. 

 

4 Goedkeuring van het actieplan 2025 

Pierre Gyselinck vraagt de AV om goedkeuring.  

Het actieplan 2025 wordt goedgekeurd. 

 

5 Goedkeuring van begrotingsbepalingen voor 2025 

Pierre Gyselinck vraagt de AVA om goedkeuring.  

De bepalingen van de begroting voor 2025 worden goedgekeurd. 

 

6 Nieuw BDF website project 

Pierre Gyselinck geeft het woord aan Olivier Magritte om verslag uit te brengen over de 
voortgang van het nieuwe websiteproject. 

Olivier Magritte legt uit: 

• dat het secretariaat zijn behoeften voor efficiënt werk heeft gespecificeerd. Het 
is vooral op het gebied van nieuwsbrieven dat de huidige site niet voldoet voor 
het werk van Frederik.  

• dat de door de SPF te publiceren aanbesteding is voorbereid.  

• dat als u specifieke verzoeken hebt over hoe u met de website kunt werken, 
aarzel dan niet om deze zo snel mogelijk naar het secretariaat te sturen. Het is 
het beste om er zo snel mogelijk rekening mee te houden. 

Tim Claerhout vroeg of bij de voorbereiding van de aanbesteding rekening is gehouden 
met de toegankelijkheidseisen voor alle soorten handicaps. Is er  budget om 
gebruikerstesten te doen? 

• OME antwoordde dat in de aanbesteding werd gevraagd om een volledig 
toegankelijke website, rekening houdend met de meest recente normen op dit 
gebied. Er zal om een label worden gevraagd, zoals "Anysurfer", waarmee we 
de site up-to-date kunnen houden op het gebied van toegankelijkheid. Als u 
tekortkomingen opmerkt, aarzel dan niet om ze aan het secretariaat te melden. 
Frederik zal zijn best doen, binnen de grenzen van wat mogelijk is met de 
huidige site. 

Mathieu Angelo vraagt waarom de huidige site verouderd is. 

• OME antwoordde dat, vanuit het standpunt van Frederik, die de website 
beheert, de procedures voor het updaten van pagina's, het versturen van 
nieuwsbrieven en het beheren van formulieren volledig verouderd zijn en niet 

 



langer dynamisch beheerd kunnen worden. Bovendien wordt de lay-out als 
volledig verouderd gezien, maar dat is erg subjectief. 

• GM : Wat de lay-out betreft, is de mening van Frederik essentieel, want het is 
de professional die met deze tool werkt. Het is de basis voor de erkenning van 
zijn werk. 

Mathieu Angelo stelde voor om de definitie van de specificaties met het secretariaat te 
bespreken, aangezien CAWaB bezig was met het definiëren van de specificaties voor 
haar nieuwe site. De normen zijn niet altijd toereikend, ze houden bijvoorbeeld niet 
voldoende rekening met de behoeften van doven en mensen met een verstandelijke 
beperking... Het is belangrijk om dit alles goed op voorhand te plannen. 

• Florence Devalet: de EU-richtlijn inzake digitale toegankelijkheid is niet bindend 
als het gaat om het gebruik van gebarentaal. Dit moet stroomopwaarts gepland 
worden. Het BDF moet hier ook met het EDF over praten. 

• Olivier Constant benadrukt de noodzaak om zo vroeg mogelijk in het 
aanbestedingsproces vooruit te plannen, vooral door rekening te houden met 
de behoeften van mensen met dementie. Alzheimerliga Vlaanderen is 
momenteel bezig met het herontwerpen van haar website en wil graag 
deelnemen aan het proces met BDF.  

• Mathieu Angelo vraagt of we het over toegankelijkheidsondersteuning kunnen 
hebben in plaats van over Anysurfer, omdat Anysurfer niet de enige speler is en 
een aanbesteding voldoende breed en "neutraal" moet zijn. 

• Eric Wilmet: als u overweegt om een site te veranderen, is het ook belangrijk 
om rekening te houden met de behoeften en gewoonten van oudere mensen: 
als u de positie of kleur van een knop verandert, kan iemand zich verloren 
voelen bij het gebruik van een site... 

• PG: We willen universele toegankelijkheid. Daarom moeten we die op ons 
niveau garanderen, voor iedereen, zonder uitzondering. Het secretariaat zal in 
januari 2025 een specifieke vergadering organiseren. 

 

7 UNCRPD - Observaties van het Comité voor de Rechten van Personen met een 
Handicap aan België: Follow-up 

Pierre Gyselinck vroeg Olivier Magritte om de opmerkingen van het comité toe te 
lichten. 

Olivier Magritte benadrukt dat deze opmerkingen niet bindend zijn en dat het daarom 
de rol van de burgermaatschappij is om druk uit te oefenen op regeringen om ervoor te 
zorgen dat ze worden uitgevoerd. Hij bespreekt de verschillende aspecten en 
beantwoordt gaandeweg vragen. 

• Eric Wilmet: Wat artikel 6 en de statistische gegevens betreft, moeten we de 
beschikbare gegevens voor de hele bevolking in perspectief plaatsen. 
Bovendien moeten de beschikbare gegevens over handicaps worden vergeleken 
met andere statistieken. 

• OME: Zeker. Het secretariaat beschikt echter niet over zeer 
gespecialiseerde statistische vaardigheden. We moeten waarschijnlijk 
samenwerken met organisaties die dat wel hebben. Ik denk 
bijvoorbeeld aan mutialités en UNIA... 

• Cinzia Agoni: Wat artikel 15 betreft, laat de wetgeving inzake 
dwangmaatregelen nog steeds te wensen over. We moeten aan dit aspect 
werken, in het bijzonder met UNIA, die zich voor dit probleem interesseert. 

• GM : Het is inderdaad onze taak om te bepalen hoe we gaan handelen 
om concrete vooruitgang te boeken met betrekking tot de 
opmerkingen van de commissie. De kwestie van terughoudendheid is 
belangrijk. 

• Cinzia Agoni: art.19 het is heel belangrijk om accurate statistieken te hebben 
over de behoeften van mensen met een handicap. 

 



• GM: Inderdaad, het is heel belangrijk. Maar de Commissie heeft het er 
bij alle artikelen over. We hebben het niet elke keer in de presentatie 
genoemd. 

• Tim Claerhout : art.19, het Comité heeft relief in de aanbevelingen 
aangebracht. Het slot stelt dat artikel 19 prioritair aandacht moet krijgen van 
de overheid. Het Comité schuift zelf prioriteiten naar voor.  

• PG: Olivier heeft er “dringend” bij gezet. We zullen het niet uit het oog 
verliezen. 

• OME legt uit dat de Europese Unie niet langer ESF-fondsen kan toewijzen aan 
structuren die de keuzevrijheid niet respecteren. Deze week publiceerde de 
Europese Commissie haar standpunt over de logica van deïnstitutionalisering. 
We hebben het nog niet gelezen. We zullen het u toesturen. 

• Cinzia Agoni: Art. 19, is er een orgaan dat toezicht houdt op de toewijzing van 
Europese fondsen? Er zijn duidelijk problemen en dit moet worden aangepakt. 

• OME: er is geen onafhankelijke instantie die verantwoordelijk is voor dit 
type controle. In België worden fondsen voornamelijk door de regio's 
toegewezen. Het zijn de regionale agentschappen die dit doen en 
controleren hoe de fondsen worden gebruikt. Regelgeving van de 
Europese Unie verbiedt de toewijzing van fondsen aan "institutionele" 
projecten. 

• PG: PMH betrekken bij toewijzing fondsen.  

• Tim Claerhout: EU standpunt, indien u een referentie hebt: stuur me 
een mailtje aub. Beroepshalve Beleidsnota’s Vlaamse Regering gelezen: 
uitvoering general comment: welzijn: nog veel werk. Actieplan: mensen 
eens met invulling? Blijvende uitdaging.  

• Gaetano Lonobile: Artikel 27, wat is de motivatie achter de wens om bedrijven 
voor aangepast werk te sluiten? 

• Stéphanie Demartin: Het verdwijnen van aangepast werk is in principe 
prijzenswaardig, maar we zijn er zo ver van verwijderd dat als we het 
toepassen, er banen verloren zullen gaan voor een zeer groot aantal 
mensen met een handicap. Als we het naar de letter toepassen, zal het 
voor veel mensen heel gevaarlijk zijn. Als dit wordt gedaan, moet het 
effectief worden gecompenseerd door maatregelen en financiering om 
mensen op de werkplek aan het werk te krijgen. Dit is een proces dat 
op schoolniveau moet beginnen, om jongeren te helpen zich te 
oriënteren aan de hand van een aantal parameters. 

• Tweede vraag: statistieken. Evolueren niet.  

• GM: de kwestie die door de deskundigen is ontwikkeld, is gebaseerd op 
de algemene aanname dat maximale inclusie op alle gebieden moet 
worden bereikt. Dit leidde tot "algemene opmerkingen" waarin kritiek 
werd geuit op deïnstitutionalisering, inclusief onderwijs en het feit dat 
ETA's bijdragen aan de segregatie van werknemers met een handicap, 
waardoor zij geen toegang krijgen tot bruggen naar regulier werk. De 
aandacht moet gevestigd worden op de noodzaak van programmering. 
De essentie van aanbevelingen is niet om alles in één keer af te sluiten. 
Regeringen moeten plannen en programma's opstellen. Dat is wat we 
bereikt hebben met het eerste alternatieve rapport. Als we bang zijn 
voor teleurstellingen, kunnen we nu stoppen. Hoe we dat gaan doen, is 
het volgende punt.  

• Gaetano Lonobile: Welke middelen zijn er in het algemeen beschikbaar als deze 
waarnemingen niet worden opgevolgd? 

• Cinzia Agoni: De aanbevelingen zijn niet bindend en ik heb mijn twijfels 
over de wil van de "politici". We zullen ongetwijfeld verder moeten 
gaan. We moeten modellen voorstellen. Er zijn modellen voor inclusief 
onderwijs en huisvesting. Bovendien moet de vrijwilligerssector 



eensgezind zijn: als sommige mensen iets anders bepleiten, zullen 
politici het verschil in standpunten aangrijpen om niets te doen. 

• GM: Geen enkele politicus kan een beleid ontwikkelen zonder de 
adviesfunctie te raadplegen. Het model dat door het BDF gepromoot 
wordt, is dat van de raadpleging van adviesorganen. Het is niet aan BDF 
om een model voor onderwijs of werkgelegenheid voor te stellen: dat 
is de rol van de adviesraden en verenigingen. 

• Tim Claerhout: we moeten voor ogen houden dat er in het VN-Verdrag: 
rechten van verschillende aard staan. Die rechten vragen een 
planmatige aanpak. Gaat niet van vandaag op morgen. Zie VN-Verdrag 
Artikel 5. Tweede vraag: rond indicatoren werken. Indicatoren kunnen 
niet als er geen wetgevend kader is. Indicatoren ontwikkelen is een 
gevolg van wetgeving. Enige juiste volgorde. Fase al lang voorbij van 
met goodwill alles op te volgen. Het is aan de beleidsmakers nu.  

Pierre Gyselinck vroeg Olivier Magritte om de modus operandi voorgesteld door de 
OABO voor het gebruik van de opmerkingen van het Comité tegenover de 
deelregeringen van federaal België voor te stellen. 

Olivier Magritte legt uit: 

• Het BDF-secretariaat zal een modelbrief opstellen.  

• Het doel zal zijn om een vergadering met de manager aan te vragen om de 
gemaakte opmerkingen met betrekking tot zijn of haar vaardigheden te 
bespreken en om samen met hem of haar manieren te vinden om deze de 
komende 4 jaar te implementeren. 

• De brief wordt gepersonaliseerd op basis van de vaardigheden van de persoon 
met wie contact moet worden opgenomen en wordt ter verzending aan elk 
adviesorgaan voorgelegd.  

• aan de verschillende ministers op het relevante gezagsniveau 

• de voorzitters van parlementaire vergaderingen 

• de betrokken bemiddelaars 

• Dit betekent dat  

• de vergaderingen moeten worden gehouden met een effectieve 
vertegenwoordiging van BDF en het relevante adviesorgaan 

• de verdedigde standpunten moeten consistent zijn met de inhoud van 
het alternatieve rapport van BDF. U mag niet met tegenstrijdige 
standpunten komen.  

Gisèle Marlière: We zullen natuurlijk verwijzen naar handistreming, wat duidelijk een 
principe is dat ministers nog niet systematisch toepassen. 

Pierre Gyselinck vraagt om instemming van de vergadering met dit proces: instemming 

Hij gaf het woord terug aan Olivier Magritte om Alternatief Rapport Nr. 4 voor te 
bereiden. 

Olivier Magritte legt uit dat we al op weg zijn naar Rapport 4 van België over de 
implementatie van de UNCRPD en dat de BDF een alternatief rapport zal moeten 
opstellen. In theorie zal dit in 2028 zijn. Als de timing goed is, zouden we als volgt te 
werk kunnen gaan: 

• een ontwerpverslag dat aan het einde van de periode door het secretariaat is 
opgesteld en door het UNCRPD Comité van Toezicht is geamendeerd. 

• In de afgelopen 3 jaar konden we thematische werkvergaderingen houden, 
bijvoorbeeld over aangepast werk of onderwijs, door externe sprekers uit te 
nodigen. 

Tim Claerhout vroeg of de gezamenlijke adviesraden bij dit werk betrokken zouden 
worden. 



Olivier Magritte bevestigt dat het idee is om te blijven samenwerken met het UNCRPD 
Monitoring Committee, dat bestaat uit organisaties die lid zijn van BDF en de 
verschillende adviesraden in federaal België. Het idee is om samen te werken voor een 
zo breed mogelijke legitimiteit. 

De vergadering ging akkoord met deze manier van werken, met de optie om terug te 
keren naar een registratie per item voor de laatste 12 maanden. 

Pierre Gyselinck vraagt het secretariaat om dit te formaliseren in een methodologische 
nota, die op de agenda van de AVA in maart 2025 zal staan. 

 

8 PG vroeg of er nog andere zaken waren. 

Het secretariaat heeft geen verzoeken voor andere zaken ontvangen.  

Er zijn echter enkele belangrijke informatiepunten: 

• Natallia Mastsepan, die 2 jaar geleden bij het secretariaat kwam, heeft een 
carrièremogelijkheid en zal ons begin 2025 verlaten. 

• Al meer dan een jaar stuurt het secretariaat de leden van de Algemene 
Vergadering de belangrijkste elementen van de EDF Members’ Mailing, met 
links naar de enquêtes die de Europese Commissie over haar activiteiten heeft 
gelanceerd. Bent u tevreden met dit informatie-instrument? 

• De AV gaat akkoord 

PG sloot de vergadering af met het bedanken van alle deelnemers, de tolken en 
iedereen die had geholpen bij het organiseren van de vergadering. 

 

 


